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PROTOKÓŁ 

z narady roboczej Sołtysów 
i Przewodniczących Osiedli w dniu 14.12.2023r. 

 
 

   W naradzie uczestniczyli: 
- Pan Piotr Kozłowski – Burmistrz Gminy Kozienice, 
- Pani Dorota Stępień – Z-ca Burmistrza ds. społecznych, 
- Pan Mirosław Pułkowski – Z-ca Burmistrza ds. technicznych, 
- Pani Sylwia Wąsik – Sekretarz Gminy Kozienice, 
- Sołtysi i Przewodniczący Osiedli, 
- Przedstawiciel Komendy Powiatowej Policji w Kozienicach. 
 
  Program narady: 

1. Informacja – konsultacja projektu budżetu na 2024 rok. 
2. Informacja o realizowanych inwestycjach. 
3. Wolne wnioski i informacje. 

 
Zebrani otrzymali: 

 Ulotki „Mazowieckie powietrze nasza wspólna sprawa” 
 Gazety Sołeckie. 

 
Pani Sylwia Wąsik Sekretarz Gminy przywitała wszystkich zgromadzonych w sali 

konferencyjnej i przedstawiła planowany program narady.  
 

Ad. 1/Informacja – konsultacja projektu budżetu na 2024 r. 
 
 Pan Burmistrz Piotr Kozłowski omówił planowany budżet na 2024 rok w którym 
dochody mają być na  poziomie 228 mln zł a wydatki ponad 227 mln zł. a powstała nadwyżka 
zostanie przeznaczona na spłatę pożyczek z lat poprzednich. Zapewnił również że nie będzie 
podwyżki podatków dla mieszkańców i utrzymane zostają na tym samy poziomie dopłaty do 
wody i ścieków. Na ten cel zostanie przeznaczone 13 000 000,00 zł. Wspomniał również o 
wprowadzeniu budżetu obywatelskiego czyli zadania gminne zaproponowane przez 
mieszkańców i na ten cel ma być przeznaczone 250 000,00 zł. 

Przedstawione zostały również zadania inwestycyjne które będą realizowane  
w 2024 roku:   
-  budowa garaży przy OSP w miejscowościach Świerże Górne i Samwodzie – wartość inwestycji 
1 700 000,00 zł 
- remonty i budowa dróg – wartość inwestycji  800 000,00 zł 
- zagospodarowanie terenu KCRiS (budowa nowoczesnych domków dla turystów oraz domku 
ratownika i boiska wielofunkcyjnego) – wartość inwestycji 2 250 000,00 zł 
- budowa nowego boiska wielofunkcyjnego wraz z zadaszeniem i łącznikiem przy PSP  
w Ryczywole – wartość inwestycji 3 500 000,00 zł 
- dokończenie termomodernizacji budynku PSP Nr 3 w Kozienicach – wartość inwestycji 
8 971 473,93 zł 
- budowa Przedszkola Integracyjnego PP Nr 3 przy PSP Nr 2 w Kozienicach- wartość inwestycji 
10 541 000,00 zł 
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- wymiana sztucznej nawierzchni boiska piłkarskiego przy ZS Nr 1 w Kozienicach – wartość 
inwestycji 2 250 000,00 zł 
- w Żłobku Miejski mają powstać kolejne nowe miejsca – wartość inwestycji 2 200 000,00 zł 
- kontynuowana będzie modernizacja i rozbudowa oświetlenia ulicznego – wartość inwestycji 
wynosi 400 000,00 zł 
- rewitalizacja terenu Zespołu Pałacowo-Parkowego – wartość inwestycji  6 520 000,00 zł 
- dofinansowanie zakupu samochodu osobowego oznakowanego dla KKP Kozienice 
 – 120 000,00 zł  
- dofinansowanie zakupu lekkiego samochodu rozpoznawczo - ratowniczego i lekkiego 
samochodu SLOp dla KP PSP Kozienice – 300 000,00 zł 
Będą również realizowane ponadregionalne inwestycje takie jak: 
- budowa mostu na rzece Wiśle pomiędzy m. Antoniówka Świerżowska a m. Świerże Górna 
wraz z drogami dojazdowymi – wartość inwestycji 650 000 000,00 zł 
- budowa linii kolejowej Kozienice- Dobieszyn – wartość inwestycji 321 000 000,00 zł 
W przyszłym roku ma również ruszyć realizacja inwestycji za ponad 50 000 000,00 zł  
w Kozienickiej Gospodarce Komunalnej Sp. z o.o. między innymi zakup ekologicznej śmieciarki 
czy modernizacja źródła ciepła. 
Większość środków na te inwestycje pozyskiwane są z zewnętrznych źródeł np. dotacje. 
 Pani Sekretarz poinformowała, iż projekt budżetu na 2024 rok jest umieszczony w BIP 
Urzędu oraz dostępny w biurze Rady Miejskiej. Zachęcała do zapoznania się z projektem.  
 Natomiast Zastępca Burmistrza ds. technicznych Mirosław Pułkowski poinformowała iż 
w 2024 roku gmina ma obowiązek przeprowadzić 200 kontroli dotyczących ogrzewania w  
domach jednorodzinnych pod kontem zanieczyszczania powierza.  

Ad. 2/Informacja o realizowanych inwestycjach.  
 
 Pan Burmistrz omówił inwestycje zrealizowane w 2023 jak również te rozpoczęte w 
2023 roku i kontynuowane w 2024 roku.  
  
Ad. 3/Wolne wnioski i informacje. 
 
Sołtys wsi Łuczynów Pani Marzena Laskowska, zawnioskowała o: 

– wycięcie drzew ul. Piaskowa 22, 
– nawiezienie tłucznia i wyrównanie drogi gminnej na początku wsi (gdzie nowe 

oświetlenie), 
– nawiezienie tłucznia i wyrównanie drogi pomiędzy posesjami 31 a 33, 
– zlecenie kontroli w Ep Serwis najlepiej po 16 z powodu zadymienia 
– podłączenie lamp od torów w stronę Chinowa przy nowej drodze 

 
Przewodniczący Osiedla nr 4 Pan Arkadiusz Molenda - zgłoszone wnioski: 

– o monitoring, przynajmniej obejmujący drogi wylotowe i główne skrzyżowania – m.in. 
12 grudnia miała miejsce kolizja drogowa na ulicy Konstytucji 3 Maja a sprawca  
uciekł – bez monitoringu czasami ustalenie sprawców wypadków, przestępstw może 
być bardzo utrudnione, 

– o umiejscowienie informacyjnej gabloty szklanej Urzędu Miejskiego na Osiedlu Pokoju 
(lokalizacja obok jednej z tablic ogłoszeniowych i będzie szansa na skuteczniejsze 
dotarcie z informacja do mieszkańców, 

– o poprawienie systemu informacji w internecie odnośnie kalendarza imprez i innych 
istotnych informacji dla mieszkańców i turystów, 
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– o umieszczenie tabliczki edukacyjnej odnośnie sprzątania po swoich psach nie są 
trwałe, ulegają uszkodzeniom, są wyrywane – wszystkie elementy infrastruktury 
miejskiej powinny być solidne i odporne na dewastacje. Problem dewastacji, kradzieży 
elementów wyposażenia dotyczy także toalet miejskich, 

– kiedy będzie realizowana zaplanowana na przyszły rok wymiana oświetlenia na ledowe, 
na terenach zielonych obejmujących części osiedli Piaski i pokoju? 

– Czy zaplanowane inwestycje które maja być realizowane na terenie gminy są w jakiś 
sposób zagrożone nie wykonaniem lub opóźnieniem (min. Remont ul. Lubelskiej, 
powstanie mostu, kolej) w związku ze zmianą rządu. 
  

 
Na zakończenie spotkania Burmistrz złożył Wszystkim obecnym życzenia i symbolicznie 

przełamał się opłatkiem a Pani Sekretarz podziękował zebranym za przybycie informując 
jednocześnie, że wnioski zostaną przekazane merytorycznym wydziałom, którzy dokładnie im 
się przyjrzą, oszacują możliwości realizacji bądź przekażą właściwym adresatom. 
 
 

 
Na tym protokół zakończono. 

Protokołowała: 
Magdalena Kowalska                             


